



Providence English Pvt. School
مدرسة العناية الإنجليزية الخاصة



UNIVERSITY of CAMBRIDGE
International Examination
AE081

السادة أولياء الأمور الكرام ،،،
تحية طيبة وبعد..

الموضوع : التسجيل للعام الدراسي 2021-2022

نرجو من أولياء الأمور الكرام الراغبين بتجديد التسجيل للعام الدراسي المقبل **2021-2022** بإرسال مبلغ قيمة **500 درهم** نقداً كجزء من القسط المدرسي وسيتم خصمه من الرسوم الدراسية بالإضافة إلى الحضور للمدرسة لتسليم الشيكات بقيمة القسط المدرسي المستحق للعام الدراسي القادم حسب التواريخ المعمول بها. كما نرجو بضرورة مراجعة قسم المحاسبة في المدرسة لاستكمال عملية التسجيل وتسليم الشيكات قبل يوم الخميس الموافق **2021/5/27**

Re-registration for the Academic Year 2021-2022

Dear Parents,

Parents who are wishing to renew their children's registration for the new academic year **2021-2022** are kindly requested to confirm their registration. Thus you are kindly requested to pay **Dhs.500** Cash , which will be deducted from the annual fees for next year and submit the cheques for the balance amount of the school fees. In case of not paying the Dhs.500, the registration confirmation will be automatically cancelled and seat will be given to another student .

Parents are kindly requested to check with the school accountant regarding the payment procedures and submit all the cheques before **Thursday 27/5/2021** .

School administration